
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 

Dato: Tirsdag 16.01.24 

Tid: 19.00-20.30 

Sted: Stenbråten skole, Personalrommet 

Referent Gunnhild Aas Strand 

Tilstede: Rektor Kjetil Syvderud, Linda Tyssøy Blegen 
FAU-representanter 1.-7. trinn 

 

 

SAKER:  

1 Info og saker fra rektor Kjetil 
  
- Rektor lager årshjul for neste semester.  
 

- Driftsstyret har behandlet og godkjent strategisk plan. 
 

- Undervisningsinspektør Linda Tyssøy Blegen slutter. Det er ansatt ny 
undervisningsinspektør.  
 

- Det fins mye glemmetøy på skolen. Hvordan kan vi slippe dette? Forslag om 
klesbyttedag (Lusetjern skole?). Facebookgruppe? 

 

- Veien ned til parkeringen er en utfordring. Skolen kan ikke bare sette opp skilt, men 
det har blitt sendt videre til ByMiljø-Etaten. 
 

- Sykkelparkering skal komme på plass i løpet av våren. Prosessen er i gang.  
 

- Nettvett/sosiale medier, hvordan håndterer vi dette? 7.trinn har vært på møte med 
Barnevakten. Godt oppmøte! 
 

2 Godkjenning av innkalling og referat 
Kan sakslista til FAU-møtene sendes ut som skolemelding, slik at folk vet hva som 
skal tas opp og kan melde saker inn til fau-representanten? Steinar tar det opp med 
rektor. Må ha en følgetekst slik at folk ikke tror de er kalt inn. 
 

3 Runde rundt bordet. Presentasjon. FAU-representantene sitter trinnvis 

Både nyttig og hyggelig. Diskusjonene her på møtet er enklere enn på Teams og e-
post.  
 

4 Ny FAU – leder / planer for FAU - møtene framover 

 

Steinar Krey Voll er LOFOTING, fysioterapeut og jobber ved sykehusene i Oslo. 
Opptatt av hvordan møter brukes på best mulig måte. Fokus på organisasjon. Mye 
erfaring fra styrer.  
 

Hvordan vil vi ha FAU-møtene? Hvordan blir de nyttige og hyggelige? Skal vi 
diskutere trinnvis på FAU-møtene, jobbe i komiteer eller ha mest 



plenumsdiskusjoner? 

 

Steinar er ikke mye på Facebook. Meld gjerne ifra dersom noe dukker opp i 
Foreldregruppa. Send da e-post.  
 

Vil ha mer tydelig saksliste, med et par setninger til hver sak om hva som skal 
behandles. Også en liste på slutten av innkallinga om saker som kommer.  
 

Innspill:  
- At FAU-medlemmene presenterer seg, slik at vi vet hvem som er her og hvilke 
styrker vi har.  
- Hvordan melder vi saker inn til møtet? Vi kan ta med saker til eventuelt og så kan 
det tas opp senere. 
 

Bruken av Teams: Erfaringene er delte. Er dette forumet for å diskutere? Bra sted å 
ha dokumenter.  
 

Gruppe i Whatsapp? 

 

5 Foreldrearrangement til våren 

 

Mulig tema: Konflikter i verden?  
 

Hvordan skal vi jobbe med det videre?  
Forslag: Dette trenger en prosjektleder.  
Hvorfor er 2.,3. og 4.trinn ansvarlige? Hadde det vært bedre å spre det på flere 
klasser?  
 

Det er vanskelig for nye å vite hva FAU skal gjøre. Hvorfor er vi her? Spisse 
oppdraget?  
 

Kan noen her tenke seg å være prosjektleder for foreldrekvelden? Ingen melder seg 
umiddelbart, dette tas videre i Teamskanalen.  
 

Skal dette være trinnvise møter heller? Skal det være diskusjoner i grupper på trinn? 

På foreldremøtene kan man sjekke i klassene hvilke temaer som er ønskelige.  
 

Hva er målet med møtet? Dette er litt utfordrende også fordi medlemmene i FAU 
byttes hvert år. Tidligere medlemmer har kanskje hatt dette mer klart for seg.  
 

6  Inntekter til FAU 

 

Kasserer Rune forteller om hvordan det har vært. FAU tjente penger på kafe under 
Stenbråtenlekene og Stenbråtendagene. Etter korona har gratisprinsippet blitt 
skjerpet. Siden 2019 har det ikke vært kafe. Tjente ca 30 000 på kafeene. Nå tæres 
det på egenkapitalen. Nå har FAU 67 000 kr + 5 000 i kontanter.  
Kafe kan gjennomføres dersom elevene får gratis, f.eks ved en kakebong.  
 

Vi må velge veien videre. Gjør vi ikke noe, bruker vi opp alle pengene.  
 



De store pengene fins i stiftelser. Da må man sette ned en gruppe/ personer som kan 
søke på midler. Man kan også søke på delfinansiering, slik at man har noen egne 
midler også. Dette ser bra ut i en søknad. 
 

Vi kan diskutere dette videre i styret og komme med et forslag til FAU-møtet.  
 

 

Siste innspill: Hvordan øke det faglige nivået? Bydel Søndre Nordstrand scorer lavt.  
 

Ventende saker (som ikke ble prioritert til dette møtet, men som skal 

behandles snarlig):  

- Kartlegging av eventuelle felles temaer på tvers av klasser som bør løftes i 

FAU / til ledelsen  

- Natteravnordningen  
 


